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alpolgármester
képviselő

képviselő

képviselő

Jegyző

Haínis Ferenc po!gánnester:
Köszöntöm a képviselőket a testületi ülésen. ~Iegállapítorn. hogy az 5 fó képviselő-testületi tagból 5 fó jelen van, így
az ülés határozatképes és azt megnyitom.
.-\ jegyzőkönyv hitelesítésére felkérem Dósa Istvánné alpolgármester asszonyt.
Szeretném javasolni, hogy egyebek napirendi pontban az alpolgármester tiszteletdijáról is döntsünk. illetve a 11FP
pályázat keretében útfelújítás kapcsán lenne még egy döntést igénylő ügy.

A je~'.ÓkijnyJ) hitelesilő sifméfyére lelijavaslolol o Képviselő-Iestiilet 5 igen szavazat/al e!fOgadla.

A képviselő-Iestiilel a )0110,1011 módosílásokkal a napirendeletI 5 igen szovazal/al egjhaJlgúan e!fógadla, és az alóbbi napimldeletl
/árE)'alja:

Napirend

1./ AKTUÁLIS NAPIRENDEK
1.1. ,\ polgármester illetményének és költségtérítésének meghatározása a 2022. évtől

(e/ótetjeS'{jó: dr. MO/I/ór-rabión AgI/esjegyző)

2./ EGYEBEK

1./ AKTUÁLIS NAPIRENDEK
Ll. A polgármester illetményének és költségtérítésének meghatározása a 2022. évtől

Hainis Ferenc polgármester
i\ kormány úgy döntött - végre valahára ~, hogy megemeli a polgármesterek fizetését, így talán már érdemes
felelősséget vállalni. A testületnek is dönteni kell róla, hogy egyetért-e ezzel az emeléssel. Egyetértetek?

Hámori Imréné képviselŐ

Hát persze! Igen.

Tovóbbi hOiXÓJZólás, éss;relJélel, vélemét!)', kérdés,javaslal nem voll.

Hainis Ferenc polgánnester lezárta a napirend tárgyalását, és szavazásra tette fel a kérdést: aki elfogadja, a
polgármesteri illetményemelést. és ezzel együtt a költségtérités arányos emelését, kérem, kézfcltartással szavazzon!
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..-\ Képviselő-testület a polgármester illetményének és költségtéritésének meghatározása a 2022. évtől napirendet

megtárgyalta. és 5 igen szavazanal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül elfogadta és meghozta a következő

határozatot:

1/2022. (\.06.) Képviseló-testületi határozat

Tolmács Község Önkonnányzata Képviselő-testülete

Hajnis Ferenc poIgánnester

1./ havi illetményét 2022. január 1. napjától a Magyarország helyi önkonnányzataiIól
szóló 2011. évi CLXXXIX. törvény 71. § (4) bekezdés b) pontjában foglalt
rendelkezés alapján havi bruttó 650.000,- Ft-ban,
2./ költségtéritését 2022. január 1. napjától a Magyarország helyi önkonnányzataiIól
szóló 2011. évi CLXXXIX. törvény 71. 5(6) bekezdésében foglalt rendelkezés alapján
havi bruttó 97.500,- Ft-ban
állapítja meg.

A Testület felkéri a jegyzőt, hogy a polgánnester illetményének és költségtéritésének
módosításával kapcsolatos feladatokat végezze el.

2. Egyebek

Határidő:

Felelős:

folyamatosan
Jegyző

2.1. Az alpolgármester tiszteletdíjának és költségvetésének meghatározása a 2022. évtől

Ha;nis Ferenc polgármester
Most lehet dönteni az alpolgármester tiszteletdíjának emeléséről.

Dósa Istvánné alpolgármester
Én szeretném. ha a képviselői tiszteletdíjat is megemelnénk, mert a környékben nálunk a legalacsonyabb! Nálunk már
nagyon rég nem emelkedett, tavaly is elnapoltuk.!

Takus Szilvia képviselő

Én nem ragaszkodom az emeléshez!

G.yuricza Gergőképviselő

Mondjál te véleményt róla, mert nekünk kellemetlen a saját emelésün.król beszélni!

Ha;nis Ferenc polgármester
Jó. akkor elmondom én! Én tegnap átbeszéltem a pénzügyesünkkel ezt a dolgot. Én 5.000 Ft-os emelést javaslok a
képviselőknek és 10.000 Ft-os emelést az alpolgánnester asszonynak! ~{egmondom őszintén a polgármesteri
illetményemeléshez nem ad az állam támogatást, ezt nekünk kell kigazdálkodni. l\.fondjuk ez eddig is így volt. Ki is
fogjuk tudni gazdálkodni! A minimálbér is emelkedik, de én szeretnék a lányoknak egy kicsit többet adni, eltéríteni a
bérüket. Ezt is átbeszéltük.

Hámori Imréné képviselő

Na igen! Ezt én is támogatom!

dr. Molnár·Fábián Ágnes ;egyzŐ

A képviselők tiszteletdíjáról rendeletben kell dönteni. Ezt akkor elókészÍtem a következő testületi ülésre.

Ha;nís Ferenc polgármester
Rendben! A lányokra visszatérve, tizen pár éve dolgoznak itt és nekik a garantált bérminimum a fizetésük! A közös
hivatal költségvetéséból nem fogunk tudni mindenkinek adni, ígr az önkonnányzatoknak kell hozzáadni a hiányt. Ezt
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én be fogom vállalni, még ha az önerós fejlesztések rovására is megy! De majd látjuk év közben, hogy mi lesz. hogy
lesz! Meglátjuk, hogy az adóbevétel bogyan fog alakulni.

D6sa Istvánné alpolgánnester
Nem lehetne SZÉP kártyával megoldani a lányoknak? Az azért csak nettó jövedelem lenne!

Hainis Ferenc polgármester
Az van!

dr. Molnár~Fábián Ágnes iegyző

Van cafetéria minden dolgozónak. Lesz egy közszolgálati szabályzatunk és az abban lesz, illetve a költségvetés
tervezésekor ez betervezésre kerül. .Azért csak más az, ha arra költenéd. amire szerernéd, mcg más, ha irányított a
dolog. mert a cafctéria az irányított.

Dósa Istvánné alpo/gánnester
l\lár a boltokba is elfogják fogadni!

dr. Molnár-Fábián Ágnes jegyző

De az csak 2ü22-ben lesz!

Dósa Istvánné alpolgármester
Igen.

Hainis Ferenc polgármester
Így van, utána pedig megint nem! Klári kiszámolja majd, hogy egy két éve itt dolgozó, ne keressen annyit, mint aki
már lS-20 éve itt van! Ezt azért még át fogjuk beszélni kidolgozás után!

Takus Szilvia képviselő

Én inkább a lányoknak szeretném, ha emelkedne a bére.

Hainis Ferenc polgármester
De az általam javasolt tiszteletdíj emelés is belefér! Ki fogjuk tudni gazdálkodni, és még fogunk tudni némi fejlesztést
is megvalósítani.

Hámori Imréné képviselő

Én csak azt szeretném mondani, hogy nagyon örülök annyak, hogy végre eszébe jutott valakinek, hogya lányok is
dolgoznak és itt vannak! Lehet rájuk mindig számítani, egyetértek a javaslatoddal! Érdekes, hogy az ő bérlik nem
emelkedik!

dr. Molnár-Fábián Ágnes iegyző

.A garantált bérminimum most emelkedik, tehát az ó bérük is fog, de ott van például a pénzügyesünk, aki a
legnagyobb tudással rendelkezik, és ez az ó bérét nem érinti! Tehát az övé semmit nem emelkedik!

Hainis Ferenc polgánnester
Van még egy fizikai dolgozónk. akinek szintén nem emelkedik a bére, neki is szeretnék 20.000 Ft-ot emelni, és így
lllindenkinek fog emelkedni a bére!

D6sa Istvánné alpolgármester
Azt a közmunkást nem akarod felvenni rendes munkaviszonyba, aki a hivatalt takarítja?

Hainis Ferenc polgármester
},Iajd csak akkor, ha kifut a közmunkás engedély. Ezeket csak infonnációként mondtam el nektek!
Amit még szeretnék tőletek kémi - ha lesznek rendezvények -, akkor segítkezzetek, mint képviselők! Ezért is
kapjátok a tiszteletdíjat.

Hámori Imréné képviselő

Jó!

Dósa Istvánné alpolgármester
Máskor is megkérdeztük, hogy kell-e segítség, azt mondták, hogy nem kell! Tolakadni az ember nem szeret!

Hámon'Imréné képviselő

Persze, hogy segítünk, akkor azt megbeszéljük magunk között, hogy ki mit fog csinálni!
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Dósa Istvánné alpolgármester
Legközelebb szóljál!

Hainis Ferenc polgármester
Térjünk vissza az alpolgánnesteri tiszteletdíj ra! Van-e valakinek egyéb javaslata?

További hoZ:;.ás"ólás, iJi[ttJé/f/, vé/emb!]. kérdés,javaslot Ile", voll.

1/2022. (1.06.) jegyzőkönyv

Haínís Ferenc polgármester lezárta a napirend tárgyalását, és szavazásra tette fel a kérdést: aki elfogadja, az általam
javasolt alpolgármesteri tiszteletdíj emelést. és az ehhez kapcsolódó költségtérítést kérem, kézfeltartással szavazzon!

.-\ Képviselő-testület az alpolgármester tiszteletdíjának és költségtérítés emelésére tett polgármesteri javaslatot

megcirgyalta, és 5 igen szavazattaI, ellenszavazat és tartózkodás nélkül elfogadta és meghozta a következő

határozatot:

2/2022. (1.06.) Képviselő-testületi határozat

Tolmács Község Önkormányzata Képviselő-testülete

Dósa Istvánné társadalmi megbízatású alpolgánnester

tiszteletdíját 2022. január 1. napjától - megbízatásának időtartamára - a Magyarország helyi
önkormányzatairól szóló 2011. évi CLXXXIX. törvény 80. § (2) és (3) bekezdése alapján havi
bruttó 50 OOO Ft-ban, költségtérítését a tiszteletdíj 15%-ában. azaz havi bruttó 7 500 Ft-han
állapí~a meg.

4-\ tiszteletdíj és a költség elszámolása és kifizetése havonta, a tárgyhónapot követő hónap 5.
napjáig történik.

Határidő:

Felelős:

folyamatosan
polgármester

2.2. A Tolmács 87/3 helyrajzi számú terület ingatlan-nyilvántartásban történő megnevezésének
rendezéséről

Ha;nis Ferenc polgármester
Beszéltünk már róla, hogya Magyar Falu Program keretében pályázni szeretnénk útfelújításra. Az ünS-szal
egyeztettünk is. Volt kint a képviselőjük, felmérték az utat. Egy döntés szükséges, hogya földhivatali ingatJan
nyilvántartásban is rendezzük a terület megnevezését. Erról kémém, hogy döntsiink!

Dósa Istvánné alpolgármester
Tennészetes!

Ha;nÍs Ferenc polgármester
Egyéb hozzászólás, észrevétel?

További ho!{Zászófás, észrevétel, vélemény, kérdés,javaslat Jtem voll.

Ha;nÍs Ferenc polgármester lezárta a napirend tárgyalását, és szavazásra tette fel a kérdést: aki elfogadja, a Tohnács
87/3 rnsz-ú teriilet ingatlan-nyilvántartásban törénó megnevezésének módosítását, kérem, kézfeltartással szavazzon!

A Képviseló-testület a képviseló-testület a napirendi javaslatot megtárgyalta, és 5 igen szavazattai, ellenszavazat és

tartózkodás nélkül elfogadta és meghozta a következő határozatot:
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3/2022. (1.06.) Képviselő-testületi határozat

112022. (/.06.) jegyzőkönyv

a Tohnács 87/3 helyrajzi számú terület ingatlan-nyilvántartásban történő

megnevezésének rendezéséről

Tolmács Község Önkormányzata Képviselő-testületeúgy dönt. hogy a Tolmács 87/3 helyrajzi
számú. az ingatlan-nyilvántartásban ••lcivett közterület"-ként megjelölt ingatlant "kivett közút és
közterület"-re minósítteo át tekintettel arra, hogy a jelzett terület évtizedek óta útként
funkcionál. Az ingatlan-nyilvántartás szerinti dm iS:l "Szent Lőrinc út" megnevezést kapta.

A képviselő-testület jelen döntését indokolja továbbá a ~fagyar Falu Program ..MFP
UHK/2022" kódszámú "Út. híd, kerékpárforgalmi létesítmény, vízelvezető rendszer
építése/felújítása" clnevczésú pályázaton való indulás.

A Képviselő-testület felkéri a polgárrnestert és a jegyzőt, hogya dömés ingatlan
nyilvántartásban való átvezetéséről gondoskodjanak.

Határidő:

Felelős:

folyamatosan
polgármester, jegyző

Hámorí Imréné képviselő

Én azt szeretném megkérdezni, hogy a szelektíves zsákkal kapcsolatban ki felé kell jelezni?.ri jelenlegi szolgáltatóhoz?

Ha;nis Ferenc polgármester
Fogunk írni egy levelet feléjük, hogy gondolják át ezt a dolgot, ugyanis nem lehet venni átlátszós zsákot, amiben ki
tudjuk rakni a szelektív hulladékot!

dr. Molnár-Fábíán Ágnes jegyzŐ

Nagyot valóban nem kapni!

Hámori Imréné képviselő

Felemelték a hulladékszállitási díjat, vedd meg a többlethulladék zsákot, meg még a szelektívet is szerezd be
magadnakI Végre, valahár'.l. megszokták az emberek, hogy külön rakják aszelektlv hulladékot, és most nem adnak
zsákot!

Dósa Istvánné alpolgármester
Igen, megszokták!

Hámori Imréné képviselő

De ezzel most vissza fogják fordítani!

Hajnis Ferenc polgármester
Igen, most nem fogják külön gyűjteni!

Dósa Istvánné alpolgármester
Ez nagyon rossz húzás volt! ~.fegszokták az emberek, most meg nem adnak zsákot!

Hámori Imréné képviselő

A volt Gránit parkoló rettenetesen néz ki! .A fák is kilógnak, leveszik az ember fejéről a sapkát. .Azzal nem lehet
valamit csinálni?

Haénis Ferenc polgármester
~fennek a fizikai alkalmazottaink és levágják!

Hámori Imréné képviselő

És a takarltása?

Ha;nis Ferenc polgármester
Belül a területén meg kell, hogy csinálja az Erdókémia.
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Takus Szilvia képviselŐ

És az árok takaritása?

Ha;nis Ferenc polgármester
Akkor most elmondom, hogy mi önkonnányzat mire vagyunk utasítva! Nem akartam eddig hangoztatni. a
rendeletünket is kell módosítani. Minden vízelvezető árok takaritása az önkormányzat feladata.

D6sa Istvánné alpolgármester
Nem az ingatlantulajdonosok feladat? Hát ezt tényleg nem kell hangoztatJúJ

Haínis Ferenc polgármester
Ez nem csak nálunk. vagy így. hanem minden településen.

D6sa Istvánné alpolgármester
Föllchet venni tíz közmunkást!

Ha;nis Ferenc polgármester
Nincs férfi közmunkára jelentkező a faluban, úgy, hogy 10 fóállású embert kellene alkalmaznunk, ha ezt be akarjuk
tartani

D6sa Istvánné alpolgármester
Hogy fog kinézni a falu?

Hámori Imréné képviselő

Géza atya síremléke el van dőlve! Azzal mi lesz?

Haínis Ferenc polgármester
.rt falu egyetlen díszpolgára. nem helyre kellene állitani, hanem egy újat kellene csináltatni, ha a testület is egyetért
majd vele. Minden esetre a költségvetésbe beterveztettem!

lakus Szilvia képviselő

Ismét panasz érkezett hozzám, hogy a faluba bejön a víz az ipari parkunkból! Ezzel kellene valamit csinálnunk! Mi
van az aIáírásgyújtéssel a fóúttal kapcsolatban? Leadták már?

Hainis Ferenc polgármester
Nem, még nem adták le. A vizet meg a magánterületekról kellene levezetni, azt mi nem tehetjük meg. De tavaszra
megnézzük! Valamit ki kell találnunk arra is.

Hámori Imréné képviselő

Birkák legelnek a futballpályán, többen kérdezték, bogy miért hagyjuk, hogy tönkre tegyék?

Hainis Ferenc polgármester
Annyi a basznunk, hogy nem kell vágnunk a füvet. Amig volt futball, addig asportolók vágták a füvet, nekünk bóven
van mit vágni tavasztól őszigl Alig bírják az embereink. Különben oda gondoltuk a játszóteret. El kell bontani azt az
alapot - úgy sem lesz ott soha öltöző - és ott pont el fog férni a játszótér!

További napirend nem volt, a polgármester megköszönte a jelenlétet és az ülést lezárta.

dr. Molnár-Fábián Ágnes
jegyzó

/,/~
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... * 'll ImÍlt.% * )
{, '-:JO. )rh..{'.I---.,

Dósa Istvánné
alpolgármester

A jegyzókönyv hiteles.
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